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Zápis z jednání komise RM 

 

 

 

Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 29.5.2018 

Místo konání Šlapanice, jednací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Růža, Strnadová, Vavro 

Hosté Trněná 

Omluven  

Nepřítomni Novák, Hermann 

Program 
1. Administrativní body 
2. Diskuze  

Obsah 

Zasedání komise je usnášeníschopné.  
 

1. Zapisovatelkou určena H. Strnadová, ověřovatelem I. Vavro. 
 

2. Diskuze se starostkou 
Rozšíření kapacit školy - „Novostavba pavilonu ZŠ“ a „Sportovní hala“ 
- diskuze o energetické náročnosti, využití dešťové vody a jiných obnovitelných 

zdrojů a návrhu budovy s nízkými provozními náklady  
Objemová studie Ponětovská 
- členové komise byli seznámeni se studií, p.Růža a p.Vavro navrhují pro městské 

pozemky jiné využití např. domov pro seniory, mateřská škola, použití pozemků 
pro možné směny za jiné apod. a nesouhlasí s prodejem pro zástavbu rodinnými 
domy    

Byli jsme seznámeni se stavem probíhajících a chystaných projektů:  
- Cyklostezka na Brno 
- ulice Zemědělská, Lipová, 8.května, Komenského 
- parkování na ulicích Husova a Hybešova 
- přechody pro chodce na ulici Nádražní 
- rekonstrukce ZŠ – elektroinstalace 
- Městský park – II.etapa 
- Šatlava 
- přistup k železniční zastávce  
- p. Vavro informoval o přípravě rekonstrukce Orlovny 

 
 

 

 

Vyhotovila: Hana Strnadová  Ověřil: Ivan Vavro 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


